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Protokół Nr XXXV/2021 

z sesji Rady Gminy Kętrzyn  z  dnia 15 września 2021 roku 
 

Data i godzina spotkania 15.09.2021 r.   godz. 11.00  
 

 Wójt Gminy Kętrzyn Pan Paweł Bobrowski 

Skarbnik Gminy Pani Krystyna Kalisz 

Inspektor ds. obsługi rady Pani Jagoda Pyrka 

Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego Pan Marek Lemieszek 

Radca Prawny Urzędu Pan Dariusz Bączek 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pan Robert 
Trusewicz 

Inspektor ds. Oświaty Pani Anna Abramowicz 

Inspektor ds. promocji Pani Marta Szmyd 

Radni zgodnie z załączoną listą obecności 

Nieobecni : Radna Pani Mirosława Katiuszyn 
Radny Pan Mirosław Tomasik 
Radna Pan Wiesław Dziemiela 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Juchniewicz stwierdziła, że na 15 radnych 
obecnych jest 12 w związku z czym obrady są prawomocne. Nieobecni radni to Pan Wiesław 
Dziemiela, Pani Mirosława Katiuszyn oraz Pan Mirosław Tomasik.   
Przewodnicząca Rady Gminy przypomniała, iż sesja jest nagrywana i osoby w niej 
uczestniczące muszą liczyć się z tym, że materiał może zostać upubliczniony.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała proponowany porządek obrad: 
 
1/ Otwarcie posiedzenia           

2/ Stwierdzenie prawomocności obrad 

3/ Wybór sekretarza obrad 

4/ Sprawozdanie z działalności wójta w okresie między sesjami 

5/ Sprawozdanie z działalności Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego w Karolewie 

6/ Podjęcie uchwał : 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kętrzyn  
 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok 
 w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi kętrzyńskiemu na opracowanie 

dokumentacji projektowej pn. Poprawa parametrów techniczno-użytkowych drogi 
powiatowej Nr 1727N na odcinku Nowa Różanka do granicy Gminy w kierunku 
miejscowości Winda; 

 w sprawie  udzielenia pomocy finansowej powiatowi kętrzyńskiemu na opracowanie 
dokumentacji projektowej pn. Poprawa parametrów techniczno- użytkowych drogi 
powiatowej Nr 1733N na odcinku Nakomiady-Salpik 

 w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi kętrzyńskiemu na opracowanie 
dokumentacji projektowej pn. poprawa parametrów techniczno-użytkowych drogi 
powiatowej Nr 1968N na odcinku Wilkowo-Stachowizna 

 w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi kętrzyńskiemu na opracowanie 
dokumentacji projektowej pn. poprawa parametrów techniczno-użytkowych drogi 
powiatowej Nr 1799N na odcinku od DW 650 do granicy gminy w kierunku 
miejscowości Dłużec 

 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok szkolny 2021/2022 w 
Gminie Kętrzyn 
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 w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 
wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 miesięcy 
poprzedzających dzień założenia wniosku 

 w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 
gminy Kętrzyn 

 w sprawie odwołania Skarbnika Gminy 
 w sprawie powołania Skarbnika Gminy 

7/ Interpelacje i zapytania radnych 
8/ Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 
9/ Przyjęcie protokołów z sesji 
 - z sesji z dnia 16.06.2021 roku 
 - z sesji z dnia 23.07.2021 roku 
10/ Sprawy różne;  
 
Wójt Gminy Kętrzyn Pan Paweł Bobrowski złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt 5 
czyli sprawozdania z działalności Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego w Karolewie, a 
także projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie gminy Kętrzyn. Dodatkowo Wójt Gminy Kętrzyn złożył 
wniosek o ujęcie w porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
powiatowi Kętrzyńskiemu na realizację zadania inwestycyjnego tj.  wykonanie przejścia dla 
pieszych w obrębie skrzyżowania drogi powiatowej 1735N Kętrzyn-Sławkowo-Nakomiady z 
drogą podporządkowaną -  dotyczy to skrzyżowania w Nowej Wsi Kętrzyńskiej, a także 
wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
wzniesienie pomnika w formie kamienia pamiątkowego z tablicą upamiętniającą założenie 
miejscowości Nowa Wieś Kętrzyńska - dotyczy to 650-lecia założenia miejscowości Nowej Wsi 
Kętrzyńskiej. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Marzena Juchniewicz poddała pod głosowanie 
przyjęcie proponowanych zmian.  
 
 
- zdjęcie z porządku obrad sprawozdania z działalności Gminnego Przedsiębiorstwa 
Komunalnego w Karolewie 

 
Przebieg głosowania : 
„za” : 12  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara,  

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Mańkowska Agnieszka, 
Olechnowicz  
      Renata, Rodak Katarzyna, Pietkiewicz  Iwona, Rutkowski Zbigniew 
,Żukowska  
      Adriana, Wyszomirski Tomasz 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych ; 

 
 
- zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Kętrzyn 
 
Przebieg głosowania : 
„za” : 12  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara,  

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Mańkowska Agnieszka, 
Olechnowicz  
      Renata, Rodak Katarzyna, Pietkiewicz  Iwona, Rutkowski Zbigniew 
,Żukowska  
      Adriana, Wyszomirski Tomasz 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
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  „wstrzymało się” :   0 radnych ; 

 
 
- wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
powiatowi Kętrzyńskiemu na realizację zadania inwestycyjnego tj.  wykonanie przejścia dla 
pieszych w obrębie skrzyżowania drogi powiatowej 1735N Kętrzyn-Sławkowo-Nakomiady 
 
 
 

Przebieg głosowania : 
„za” : 12  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara,  

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Mańkowska Agnieszka, 
Olechnowicz  
      Renata, Rodak Katarzyna, Pietkiewicz  Iwona, Rutkowski Zbigniew 
,Żukowska  
      Adriana, Wyszomirski Tomasz 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych ; 

 

- wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
wzniesienia pomnika w formie kamienia pamiątkowego z tablicą upamiętniającą założenie 
miejscowości Nowa Wieś Kętrzyńska  
 
Przebieg głosowania : 
„za” : 12  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara,  

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Mańkowska Agnieszka, 
Olechnowicz  
      Renata, Rodak Katarzyna, Pietkiewicz  Iwona, Rutkowski Zbigniew 
,Żukowska  
      Adriana, Wyszomirski Tomasz 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych ; 

 
 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad po zmianach. 
 

Przebieg głosowania : 
„za” : 12  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara,  

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Mańkowska Agnieszka, 
Olechnowicz  
      Renata, Rodak Katarzyna, Pietkiewicz  Iwona, Rutkowski Zbigniew 
,Żukowska  
      Adriana, Wyszomirski Tomasz 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych ; 

 

 

Ad. pkt 3 Wybór sekretarza obrad 

 

Sekretarzem obrad  została Pani Beata Bohdanowicz. 

 

Ad. Pkt. 4 Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami 

 

Wójt Gminy Kętrzyn złożył sprawozdanie ze swej działalności w okresie między sesjami. 
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Radny Pan Tomasz Wyszomirski spytał o spotkanie Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie 
oraz o uczestnictwo w spotkaniu Kętrzyńskiego Związku Międzygminnego Gospodarki 
Odpadami. 
 
Wójt Gminy Kętrzyn wyjaśnił, iż  spotkanie w zarządzie Dróg Wojewódzkich w Olsztynie 
dotyczyło koncepcyjnego przebiegu obwodnicy miasta Kętrzyn. Po tym spotkaniu na jakiś czas 
udostępniliśmy potencjalny przebieg obwodnicy miasta Kętrzyn - informowano mieszkańców 
o możliwości składania wniosków co do przebiegu obwodnicy, a zebrane wnioski przesłano 
do zarządu dróg wojewódzkich z prośbą o ich uwzględnienie. Ze względu na lokalizację, w 
szczególności jest to w miejscowość Trzy Lipy, gdzie planowana obwodnica przebiega w 
bardzo bliskiej odległości od budynków mieszkalnych - prosiliśmy aby podtrzymać stanowisko 
mieszkańców, czyli oddalić się z drogą wojewódzką od zabudowań. Drugi odcinek jest na 
wysokości Gnatowa. Wójt wskazał, iż  proponuje zmianę koncepcji i  przebiegu tych dróg tak, 
aby uwzględnić wnioski rolników i aby  obwodnica w większości przebiegała po drogach 
gminnych. 
Proponowana obwodnica rzeczywiście oddaliłaby się od miasta, jednak przebiegałaby po 
drogach gminnych, które też zostałyby przebudowane i  wykorzystane jako infrastruktura drogi 
wojewódzkiej. Wójt Gminy wskazał, iż w najbliższym czasie wybierze się do zarządu dróg 
wojewódzkich, aby wesprzeć mieszkańców i wskazane przez nich postulaty.  
 
Jeśli chodzi o spotkanie dotyczące  związku międzygminnego Wójt Gminy Kętrzyn wskazał, iż 
sprawozdaniu jest błąd- spotkanie nie dotyczyło związku międzygminnego gospodarka 
odpadami lecz Związku Gmin „Barcja”. Podczas spotkania omawiano możliwość złożenia 
wniosku o ścieżkę rowerową Kętrzyn-Gierłoż i Kętrzyn – Barciany w ramach programu  Polski 
Ład . Takie wnioski zostały przez związek złożone, a dla nas najistotniejsza jest trasa Kętrzyn 
-Gierłoż. Wnioski zostały złożone i czekają na rozstrzygnięcie. 
 

Ad. Pkt. 4 Podjęcie uchwał 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kętrzyn   
 
Skarbnik Gminy Pani Krystyna Kalisz wyjaśniła, iż projekt uchwały przewiduje wprowadzenie 
planu dochodów i wydatków do stanu aktualnego oraz zmiany w przedsięwzięciach, 
szczególnie w przedsięwzięciu dotyczącym termomodernizacji budynku Urzędu Gminy w 
Kętrzynie. Jedno zadanie ocieplenie ścian i stropu wraz z wymianą stolarki, przebudową 
kotłowni i wymianę instalacji centralnego ogrzewania jest to zadanie współfinansowane 
środkami zewnętrznymi. Przewidywane łączne nakłady finansowe na to zadanie 1 034 793 zł 
z realizacją na 2 lata, limit 2021 roku 942 342 zł, limit 2022 roku 92 451 zł, oraz zadanie które 
będzie też dotyczyć termomodernizacji budynku Urzędu Gminy w Kętrzynie - remont dachu -
jest to zadanie sfinansowane z własnych środków. Ogólne nakłady finansowe przewidywane 
na to zadanie                 625 045 zł , na rok 2021 limit 386 104 zł, na 2022 roku 238 941 zł. 
Pozostałe zadania nie są modernizowane i nie są aktualizowane. Kwota długu niezmieniona, 
kwota przychodów i rozchodów w stosunku do podjęcia uchwały wcześniej również pozostaje 
bez zmian. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
finansowej Gminy Kętrzyn poddając ją pod głosowanie.  
 
 

Radny Pan Wiesław Dziemiela przybył na obrady sesji . 

 
Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę 
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Nr XXXV/173/2021 w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kętrzyn (zał. Nr 4 ) 

 
Przebieg głosowania : 
„za” : 13  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Dziemiela 
Wiesław, 

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Mańkowska Agnieszka, 
Olechnowicz  
      Renata, Rodak Katarzyna, Pietkiewicz  Iwona, Rutkowski Zbigniew 
,Żukowska  
      Adriana, Wyszomirski Tomasz 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych ; 

 
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok 
 
Skarbnik Gminy Pani Krystyna Kalisz wyjaśniła, iż projekt uchwały w sprawie zmian w 
budżecie na 2021 rok przewiduje zwiększenie planu dochodów o kwotę 346 965 zł. Są to 
dochody już zrealizowane. Na dzień podjęcia uchwały dochody te już są na naszych 
rachunkach bankowych,  wobec czego należy zwiększyć plan ich realizacji. Po stronie 
dochodów dokonujemy zmian w związku ze złożonymi uchwałami poszczególnych sołectw – 
zmiany w funduszu sołeckim złożyły 
sołectwa Muławki, Salpik, Langanki, Pożarki i Nowa Wieś Kętrzyńska. Są to zmiany dotyczące 
gospodarki komunalnej, działalności kulturalnej oraz oświetlenia drogowego, utrzymania dróg. 
Ponadto w planie wydatków zapisano pozycję w dziale 754 - bezpieczeństwo publiczne i 
ochrona przeciwpożarowa. Jest to zwiększenie o kwotę 21 000 zł z przeznaczeniem na 
fundusz celowy dla policji na współfinansowanie zakupu samochodu. W dziale 851 ochrona 
zdrowia oraz w dziale 852 pomoc społeczna, dokonano zmiany planu wydatków zgodnie z 
wnioskami kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. W dziale 921 kultura i ochrona 
dziedzictwa narodowego, zwiększono plan wydatków o kwotę 20 000 zł na dotację dla 
Gminnego Ośrodka Kultury w Kętrzynie. W zadaniach inwestycyjnych dokonano 
następujących zmian: w dziale 010 infrastruktura wodociągowa i sanitacyjna wsi wprowadzono 
dwa zadania inwestycyjne. Zwiększono plan wydatków na budowę sieci wodociągowej 
Karolewo-Kruszewiec - kwota                        25 000 zł i na rozbudowę sieci wodociągowej w 
miejscowości Gnatowo, działka 75/7 i 75/12 - kwota  12 000 zł. W przypadku 
termomodernizacji budynku Urzędu Gminy w Kętrzynie na remont dachu na ten rok 
zaplanowano 386 104 zł, na termomodernizację budynku Urzędu Gminy w Kętrzynie - na 
ocieplenie ścian i stropów wraz z wymianą stolarki i przebudową kotłowni, wymianą instalacji 
CO- jest to inwestycja współfinansowana środkami zewnętrznymi - na ten rok zaplanowano 
942 342 zł. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod 

głosowanie.  

Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę 
Nr XXXV/174/2021 w sprawie zmian w 
budżecie Gminy Kętrzyn na 2021 rok  
(zał. Nr 5 ) 

 
Przebieg głosowania : 
„za” : 13  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Dziemiela 
Wiesław, 

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Mańkowska Agnieszka, 
Olechnowicz  



Protokół z sesji Rady Gminy Kętrzyn z dnia 15 września  2021 roku Strona 6 
 

      Renata, Rodak Katarzyna, Pietkiewicz  Iwona, Rutkowski Zbigniew 
,Żukowska  
      Adriana, Wyszomirski Tomasz 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych ; 

 

 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Marzena Juchniewicz ogłosiła 10 minutową przerwę.  

Obrady wznowiono po przerwie.  

 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi kętrzyńskiemu na 
opracowanie dokumentacji projektowej pn. Poprawa parametrów techniczno-użytkowych drogi 
powiatowej Nr 1727N na odcinku Nowa Różanka do granicy Gminy w kierunku miejscowości 
Winda 
 
Wójt Gminy Kętrzyn Pan Paweł Bobrowski wskazał, iż uchwała dotyczy udzielenia pomocy 
finansowej dla powiatu kętrzyńskiego w zakresie drogi Nowa Różanka do granicy gminy, w 
kierunku miejscowości Winda. Następna droga to Nakomiady, Salpik, Wilkowo, Stachowizna,                 
a także od drogi wojewódzkiej w kierunku Dłużca do granicy gminy.  Wójt Gminy wskazał, iż  
proszono starostę o wspólną realizację inwestycji polegającej na wykonaniu dokumentacji - są 
to drogi powiatowe w bardzo złym stanie technicznym,  rozrzucone po terenie całej gminy i w 
tej chwili jest to pokłosie naszego wniosku. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod 

głosowanie.  

 

Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę 
Nr XXXV/175/2021 w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej 
powiatowi kętrzyńskiemu na 
opracowanie dokumentacji projektowej 
pn. Poprawa parametrów techniczno-
użytkowych drogi powiatowej Nr 1727 
na odcinku Nowa różanka do granicy 
gminy w kierunku miejscowości Winda  
(zał. Nr 6 ) 

 
Przebieg głosowania : 
„za” : 13  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Dziemiela 
Wiesław, 

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Mańkowska Agnieszka, 
Olechnowicz  
      Renata, Rodak Katarzyna, Pietkiewicz  Iwona, Rutkowski Zbigniew 
,Żukowska  
      Adriana, Wyszomirski Tomasz 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych ; 

 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi kętrzyńskiemu na 
opracowanie dokumentacji projektowej pn. Poprawa parametrów techniczno-użytkowych drogi 
powiatowej Nr 1733N na odcinku Nakomiady - Salpik 
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Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod 

głosowanie.  

Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę 
Nr XXXV/176/2021 w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej 
powiatowi kętrzyńskiemu na 
opracowanie dokumentacji projektowej 
pn. poprawa parametrów techniczno-
użytkowych drogi powiatowej Nr 
1968N na odcinku Wilkowo - 
Stachowizna  (zał. Nr 7 ) 

 
Przebieg głosowania : 
„za” : 13  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Dziemiela 
Wiesław, 

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Mańkowska Agnieszka, 
Olechnowicz  
      Renata, Rodak Katarzyna, Pietkiewicz  Iwona, Rutkowski Zbigniew 
,Żukowska  
      Adriana, Wyszomirski Tomasz 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych ; 

 
 
 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi kętrzyńskiemu na 
opracowanie dokumentacji projektowej pn. Poprawa parametrów techniczno-użytkowych drogi 
powiatowej Nr 1968N na odcinku Wilkowo-Stachowizna 
 
 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod 

głosowanie.  

Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę 
Nr XXXV/177/2021 w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej 
powiatowi kętrzyńskiemu na 
opracowanie dokumentacji projektowej 
pn. poprawa parametrów techniczno-
użytkowych drogi powiatowej Nr 
1968N na odcinku Wilkowo - 
Stachowizna  (zał. Nr 8 ) 

 
Przebieg głosowania : 
„za” : 13  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Dziemiela 
Wiesław, 

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Mańkowska Agnieszka, 
Olechnowicz  
      Renata, Rodak Katarzyna, Pietkiewicz  Iwona, Rutkowski Zbigniew 
,Żukowska  
      Adriana, Wyszomirski Tomasz 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych ; 
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Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi kętrzyńskiemu na 
opracowanie dokumentacji projektowej pn. poprawa parametrów techniczno-użytkowych drogi 
powiatowej Nr 1799N na odcinku od DW650 do granicy gminy w kierunku miejscowości Dłużec 
 

 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod 

głosowanie.  

Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę 
Nr XXXV/178/2021 w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej 
powiatowi kętrzyńskiemu na 
opracowanie dokumentacji projektowej 
pn. poprawa parametrów techniczno-
użytkowych drogi powiatowej Nr 
1799N na odcinku od DW650 do 
granicy w kierunku miejscowości  
Dłużec   (zał. Nr 9 ) 

 
 
 

 
Przebieg głosowania : 
„za” : 13  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Dziemiela 
Wiesław, 

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Mańkowska Agnieszka, 
Olechnowicz  
      Renata, Rodak Katarzyna, Pietkiewicz  Iwona, Rutkowski Zbigniew 
,Żukowska  
      Adriana, Wyszomirski Tomasz 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych ; 

 
 
Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok szkolny 2021/2022 
w Gminie Kętrzyn 
 
Inspektor ds. oświaty Pani Anna Abramowicz wyjaśniła, iż zgodnie z zapisem art. 39a ust. 3 
prawo oświatowe, Rada Gminy na każdy rok szkolny określa w drodze uchwały, uwzględniając 
ceny jednostkowych paliw w gminie, cenę paliwa. Do wliczenia średniej ceny paliwa zostały 
uwzględnione średnie ceny paliwa z 5 stacji benzynowych. W przypadku benzyny PB95 jest 
to 5,77 zł za litr, w przypadku oleju napędowego 5,61 zł, w przypadku autogazu 2,71 zł.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod 

głosowanie.  

Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę 
Nr XXXV/179/2021 w sprawie 
określenia średniej ceny jednostki 
paliwa na rok szkolny 2021/2022 w 
Gminie Kętrzyn  (zał. Nr 10 ) 

 
Przebieg głosowania : 
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„za” : 13  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Dziemiela 
Wiesław, 

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Mańkowska Agnieszka, 
Olechnowicz  
      Renata, Rodak Katarzyna, Pietkiewicz  Iwona, Rutkowski Zbigniew 
,Żukowska  
      Adriana, Wyszomirski Tomasz 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych ; 

 
Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego 
oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 miesięcy 
poprzedzających dzień złożenia wniosku 
 
Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pan Robert Trusewicz wyjaśnił, iż powód 
poddania tej uchwały do ponownego głosowania został już wyjaśniony na wspólnym 
posiedzeniu komisji, które odbyło się w poniedziałek. Do 1 lipca 2021 roku funkcjonował 
wniosek z rozporządzenia Rady Ministrów o dodatkach mieszkaniowych ( grudzień 2001 r.).  
Pod koniec 2020 roku zmieniła się ustawa o mieszkalnictwie, a tym samym wprowadzono 
nowy wzór wniosku, który musi zostać przyjęty uchwałą Rady Gminy. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod 
głosowanie.  
Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę 

Nr XXXV/180/2021 w sprawie 
określenia wzoru wniosku o 
przyznanie dodatku mieszkaniowego 
oraz wzoru deklaracji o dochodach 
gospodarstwa domowego za okres 3 
miesięcy poprzedzających dzień 
złożenia wniosku  (zał. Nr 11) 

 
 
 
 
 
Przebieg głosowania : 
„za” : 13  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Dziemiela 
Wiesław, 

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Mańkowska Agnieszka, 
Olechnowicz  
      Renata, Rodak Katarzyna, Pietkiewicz  Iwona, Rutkowski Zbigniew 
,Żukowska  
      Adriana, Wyszomirski Tomasz 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych ; 

 
 
Projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy 
 
Wójt Gminy Kętrzyn wyjaśnił, iż  w dniu 1 lutego 1991 roku, Pani Krysia zaczęła pracę w 
Urzędzie Gminy. Wskazał, iż to ponad 30 lat pracy w urzędzie na rzecz wszystkich 
miejscowości, na rzecz gminy i na rzecz mieszkańców. W dniu 01.09.2004 roku Pani Krystyna 
została powołana na stanowisko skarbnika gminy Kętrzyn i pełniła tą funkcję  przez 17 lat. Wójt 
Gminy Kętrzyn wskazał, iż  żałuje że tak krótko przyszło mu z nią współpracować dlatego 
chciałby Pani Krystynie serdecznie podziękować za te wszystkie lata pracy, za ogromne 
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doświadczenie , za sumienność, za pracowitość. Wójt Gminy zaznaczył, iż osobiście lepszego 
skarbnika nie mógł sobie wymarzyć. 
Podziękował za wyrozumiałość, za to, że przez te 7 lat współpracy udało mu się zrobić wiele 
dobrego.  
 
Skarbnik Gminy Pani Krystyna Kalisz podziękowała za tak miłe słowa.  Wyjaśniła, iż  również 
chciałaby podziękować całej Radzie, Sołtysom, pracownikom, koleżankom, kolegom. 
Wskazała, iż 
ta praca to był zaszczyt i przyjemność.  
 
 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod 

głosowanie.  

Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę 
Nr XXXV/181/2021 w sprawie 
odwołania Skarbnika Gminy  (zał. Nr 12) 

 
Przebieg głosowania : 
„za” : 13  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Dziemiela 
Wiesław, 

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Mańkowska Agnieszka, 
Olechnowicz  
      Renata, Rodak Katarzyna, Pietkiewicz  Iwona, Rutkowski Zbigniew 
,Żukowska  
      Adriana, Wyszomirski Tomasz 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych ; 

 
 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Marzena Juchniewicz wskazała, iż wszystkim jest  
żal, że coś się skończyło lecz jest też  nadzieja, że coś się znowu zacznie. W imieniu Rady 
Gminy Kętrzyn podziękowała za długoletnią pracę i współpracę , za rzetelność, trud i 
poświęcenie.  
 
 
 
 
Projekt uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy 
 
Wójt Gminy Kętrzyn wyjaśnił, iż tak jak wcześniej wspomniał ma nadzieję, że mimo nabycia 
praw emerytalnych współpraca z Panią Krystyną będzie nadal trwała.  Wskazał, iż oczywiście 
życzy wytrwałości, gdyż samorząd staje się coraz trudniejszy wraz z biegiem lat, co sam także 
obserwuję. 
 
 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod 

głosowanie.  

Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę 
Nr XXXV/182/2021 w sprawie 
powołania Skarbnika Gminy   (zał. Nr 

13) 
 
Przebieg głosowania : 
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„za” : 13  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Dziemiela 
Wiesław, 

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Mańkowska Agnieszka, 
Olechnowicz  
      Renata, Rodak Katarzyna, Pietkiewicz  Iwona, Rutkowski Zbigniew 
,Żukowska  
      Adriana, Wyszomirski Tomasz 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych ; 

 
 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi kętrzyńskiemu na 
realizację zadania inwestycyjnego :wykonanie ( budowa) przejścia dla pieszych w obrębie 
skrzyżowania drogi powiatowej Nr 1735N Kętrzyn-Sławkowo-Nakomiady z drogą 
podporządkowaną 
 
Wójt Gminy Kętrzyn Pan Paweł Bobrowski wyjaśnił, iż uchwała dotyczy udzielenia pomocy 
finansowej powiatowi Kętrzyńskiemu, który otrzymał dofinansowanie na budowę przejścia dla 
pieszych w miejscowości Nowa Wieś Kętrzyńska – częściowo wchodzimy z robotami w pas 
drogi 
gminnej i dokładamy do tej inwestycji 6626,49 gr.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod 

głosowanie.  

Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę 
Nr XXXV/183/2021 w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej 
powiatowi kętrzyńskiemu na realizację 
zadania inwestycyjnego Wykonanie 
(budowa) przejścia dla pieszych w 
obrębie skrzyżowania drogi 
powiatowej Nr 1735N Kętrzyn-
Sławkowo-Nakomiady z drogą 
podporządkowaną  (zał. Nr 14 ) 

 
 
Przebieg głosowania : 
„za” : 13  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Dziemiela 
Wiesław, 

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Mańkowska Agnieszka, 
Olechnowicz  
      Renata, Rodak Katarzyna, Pietkiewicz  Iwona, Rutkowski Zbigniew 
,Żukowska  
      Adriana, Wyszomirski Tomasz 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych ; 

 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wzniesienie pomnika w formie kamienia 
pamiątkowego z tablica upamiętniającą założenie miejscowości Nowa Wieś Kętrzyńska 
 
Radna Pani Serafina Biała wyjaśniła, iż w powyższej sprawie złożono wniosek. W przyszłym 
roku obchodzone bedzie 650-lecie założenia wsi. Z tego też tytułu chcielibyśmy posadowić 
pomnik, upamiętniający naszą rocznicę . 
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Przewodnicząca Rady Gminy spytała jaka będzie treść napisu na pomniku? Chcielibyśmy się 
świadomie podpisać pod tym pomnikiem akceptując go. Nie kwestionujemy 650-lecia lecz 
jeżeli będzie w ogóle jakaś treść , to chcielibyśmy ją poznać. 
 
Sołtys wsi Nowa Wieś Kętrzyńska wyjaśnił, iż na pomniku upamiętniającym na pewno pojawi 
się  rok założenia wsi, czyli  1372 i 2022 oraz napis 650-lecie. Na dzień dzisiejszy nie wiemy 
jeszcze  kto założył tą wieś i będziemy jeszcze się konsultować z muzeum, w tej sprawie. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy wskazała, iż sołtys nie uspokoił jej gdyż w tym zakresie mamy 
przykłady takich „pewnych drobnych potknięć” i nie chcielibyśmy się podpisać pod treścią, 
której nie znamy. Spytała, czy będą tam jakieś nazwiska ? 
 
Sołtys wsi Nowa Wieś Kętrzyńska wyjaśnił, iż nie, będzie to tylko tablica upamiętniająca wieś 
-  nie będzie tam  żadnych nazwisk. 
 
Spytano, jaki będzie koszt tego pomnika ? 
 
Sołtys wsi Nowa Wieś Kętrzyńska wyjaśnił, iż  mamy na dzień dzisiejszy sponsora na kamień 
i na tablicę więc koszt będzie minimalny. Postawienie także będzie dokonane w czynie 
społecznym.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod 

głosowanie.  

Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę 
Nr XXXV/184/2021 w sprawie 
wyrażenia zgody na wzniesienie 
pomnika w formie kamienia 
pamiątkowego z tablicą 
upamiętniającą założenie 
miejscowości Nowa Wieś Kętrzyńska 
(zał. Nr 15 ) 

 
Przebieg głosowania : 
„za” : 13  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Dziemiela 
Wiesław, 

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Mańkowska Agnieszka, 
Olechnowicz  
      Renata, Rodak Katarzyna, Pietkiewicz  Iwona, Rutkowski Zbigniew 
,Żukowska  
      Adriana, Wyszomirski Tomasz 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych ; 

 
 
 
Ad.pkt 5 Interpelacje i zapytania radnych 
 
Brak uwag. 
 
 
 
 
Ad.pkt 6 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 
 
Brak uwag. 
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Ad.pkt 7 Przyjęcie protokołów  
 
- z sesji z dnia 16 czerwca 2021 roku 
 
Przebieg głosowania : 
„za” : 13  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Dziemiela 
Wiesław, 

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Mańkowska Agnieszka, 
Olechnowicz  
      Renata, Rodak Katarzyna, Pietkiewicz  Iwona, Rutkowski Zbigniew 
,Żukowska  
      Adriana, Wyszomirski Tomasz 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych ; 

 
- z sesji z dnia 23 lipca 2021 roku 
 
Przebieg głosowania : 
„za” : 13  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Dziemiela 
Wiesław, 

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Mańkowska Agnieszka, 
Olechnowicz  
      Renata, Rodak Katarzyna, Pietkiewicz  Iwona, Rutkowski Zbigniew 
,Żukowska  
      Adriana, Wyszomirski Tomasz 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych ; 

Ad. pkt. 8 Sprawy różne 
 
1/ Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, iż  do Rady Gminy Kętrzyn wpłynęło pismo z  
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie. 
 
2/ Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała iż do wiadomości Rady Gminy wpłynęło pismo 
w sprawie przestawienia znaków, 
 
3/ Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała iż do wiadomości Rady Gminy wpłynęło pismo 
dot. trzeciej tajemnicy Fatimskiej, 
 
4/ Przewodnicząca Rady Gminy wskazała, iż rozmawiała z sołtysami i radnymi o szkoleniu z 
zakresu zagadnień samorządowych.  W związku z zainteresowaniem szkolenie zostanie 
przeprowadzone w październiku bądź listopadzie.  
 
 
Protokół zakończono i podpisano. Protokół zawiera 12 stron oraz 15 załączników. 
 
 
 

Protokołowała :       Przewodnicząca Rady Gminy  
 

    Inspektor ds. obsługi rady              Teresa Marzena Juchniewicz 
              Jagoda Pyrka   


